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Detta var meningen jag skulle skickat med i förra mailet ang Generalmönstring, men jag är 

ledsen att jag i semesterröran missade det. Har varit utan internet oxå så har inte kunnat 

komplettera. Men fundera kring nedanstående frågeställningar rörande GM och hör av Er senast 

15 nov.   

Vänliga hälsningar  

Märta  

 

 

Här kommer några frågor: 

Hur många ston betäcks årligen av hingstar som inte är stoägarens egen, eller är leasad av 
stoägaren.  

För hur många av dessa ston tror ni att resultaten från generalmönstringen har betydelse för val 
av hingst? Dvs förutom resultat från tidigare avelsvärderingar, utställningar, bruksresultat, färg 
eller storlek etc.  

Hur stor är betydelsen första året jämfört med senare år räknat från generalmönstringen?  

Vad kostar generalmönstringen för föreningen?  

Vad kostar generalmönstringen för hingstägarna?  

Tycker ni att aveln förbättras motsvarande den kostnad som uppstår?  

Kan man ersätta hälsobedömningen med ett veterinärintyg, eller behövs det överhuvudtaget?  

Förekommer oseriös avel, och är veterinärintyg och generalmönstringar i så fall ett sätt att sätta 
stopp för den? 

 

 


